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‘VOOR EEN 
GEMEENTE DIE 

OPENSTAAT 
VOOR NIEUWE 
INITIATIEVEN’

‘VOOR 
CHRISTELIJKE 

POLITIEK, 
LEEFBARE DORPEN 

EN RUST OP 
ZONDAG’

‘VOOR EEN 
GEZELLIG, SOCIAAL, 

DUURZAAM EN 
BRUISEND GOES’

‘VOOR ALLE 
BURGERS EN 

ONDERNEMERS’
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so do we

Belegde broodjes
Zoete en harti ge broodjes
Soepen en maalti jdsalades

Frans ontbijt
Warme baquett es en croissants
Koude baquett es en croissants

BEZORGSERVICE
Van maandag tot en met zaterdag is er een bezorgservice. De 
bestelling voor tussen de middag dient u voor 11.15 uur door 
te geven via +31 0113 214043 of patricklukasse@gmail.com

Lange Kerkstraat 21 • 4461 JG GOES  

WWW.DENSOETENINVAL.NL
Oostwal 2E  |  Goes

www.mol.keurslager.nl

CEES MOL
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Op woensdag 21 maart 2018 DV kunt u weer een stem op ons uitbrengen. Op 
een fractie die bestaat uit leden van de SGP en de ChristenUnie die al vele jaren 
samenwerken en het goede zoeken voor u als burger van de Gemeente Goes. Een 
fractie die samen een stem geeft aan christelijke politiek in Goes.

In de afgelopen vier jaar hebben wij hard gewerkt aan de uitvoering van het 
verkiezingsprogramma ‘SAMEN’. Veel van de speerpunten, maar ook andere punten 
uit ons verkiezingsprogramma zijn door het college van B&W uitgevoerd en vertaald 
naar beleid. 

Daarnaast hebben we ook besluiten moeten nemen die wij graag anders hadden 
gewild, maar die wel genomen moesten worden vanwege de financiële positie van 
de gemeente Goes. Goes staat er ondanks alle landelijke overheidsmaatregelen beter 
voor dan 4 jaar geleden!  De fractie is dankbaar voor alles wat we daarin hebben 
mogen bereiken in samenwerking met het college en de andere partijen in Goes.
Het nieuwe verkiezingsprogramma draagt de naam ‘Samen Verder’. 
Ook voor de gemeenteraadsperiode 2018-2022 Deo Volente willen we graag onze 
inbreng leveren aan het besturen van de gemeente Goes. Inbreng geleid door wat 
God ons leert in de Bijbel. Net als in de achterliggende vier jaar willen wij ons actief 
en samenbindend inzetten voor de Goese samenleving. Samen met u bouwen aan de 
gemeente Goes, waar ruimte is voor alle inwoners, waar gemeenschapsgeld efficiënt 
wordt besteed en waar zorg is voor mensen die hulp nodig hebben.

Breng uw stem uit op 21 maart 2018 en ga samen met ons verder voor Goes. Of je 
nu jong bent of oud, elke stem telt en geeft ons de mogelijkheden om uitvoering te 
geven aan ons evenwichtig en sociaal programma.

Namens de fractie SGP-ChristenUnie Goes,

JOHNNY LUKASSE
FRACTIEVOORZITTER EN LIJSTREKKER

GEACHTE BURGER  
VAN DE GEMEENTE GOES,

VOORWOORD
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Ik ben geboren en getogen in Goes (in de gemeenteraad van Goes één van de weinige). 

Ik ben 42 jaar en getrouwd met Ellen. We hebben 5 kinderen gekregen.                                       

Sinds augustus 2017 ben ik werkzaam bij het Hoornbeeck College als 

opleidingsmanager van de sector Welzijn. Daarnaast ook Lid van de raad van toezicht 

van Cedrah. Kerkelijk verbonden aan de Gereformeerde Gemeente in Goes.

‘HET IS MOOI OM BIJ TE 
DRAGEN AAN EEN SAMENLEVING 

VAN RUST EN ORDE’

Sinds 2010 ben ik verkozen als 
raadslid en daarnaast ben ik ook 
fractievoorzitter van de SGP-
ChristenUnie geworden. Ik wil me 
graag voor andere mensen inzetten. 
Het is mooi om bij te dragen aan 
een samenleving van rust en orde.
Als fractievoorzitter mag ik het 
eerste aanspreekpunt zijn voor 
de pers. Naast de politieke en 
organisatorische taken in de fractie 
onderhoud ik ook de contacten 
met de andere fractievoorzitters 
in de gemeenteraad en met 
het college van B&W. Naast het 
voorzitterschap heb ik ook een 
aantal portefeuilles, waarvoor ik 
verantwoordelijk ben.   

Bij leven en welzijn hoop ik mij in 
de komende periode van vier jaar 

weer als raadslid van de gemeente 
Goes, vanuit mijn christelijke 
levensovertuiging in te zetten voor 
alle inwoners van Goes. Het gaat 
mij er vooral om dat we samen 
bouwen aan een samenleving 
waarin iedereen volwaardig mee 
kan doen en mee mag doen. 
Maatschappelijke betrokkenheid 
en burgerparticipatie vind ik erg 
belangrijk en daar waar mogelijk 
moeten we dat stimuleren. 
De komende periode staat de 
gemeente nog voor een paar 
grote uitdagingen, denk hierbij 
aan infrastructuur, maar ook aan 
leefbaarheid, werkgelegenheid en 
kwalitatief goede voorzieningen 
voor oud en jong! Graag wil ik er 
voor zorgen dat de schuldenlast 
van de Gemeente Goes wordt 

afgebouwd en er een gezonde 
en realistische begroting wordt 
uitgevoerd.

Als raadslid hoop ik in de 
komende periode ook aandacht 
te besteden aan een betrokken 
en betrouwbare overheid met 
aandacht voor burgerparticipatie. 
Verder aandacht voor economische 
ontwikkelingen in relatie tot een 
24-uurs economie en rust op 
zondag. Duurzaamheid, milieu 
en goed rentmeesterschap zijn 
onderwerpen die de komende 
jaren verder uitgewerkt moeten 
worden. Tot slot ook aandacht 
voor bouwen en wonen. 
Woningen voor jong en oud,  
moet ook hoog op de agenda 
komen te staan.

Patijnweg 32  |  4461 LR Goes  |  (T) 0113-600107  |  (M) 0610041991
 /JohnnyLukasse
 /johnny-lukasse-5281b77

JOHNNY LUKASSE
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‘Het gaat mij 
er vooral om 

dat we samen 
bouwen aan 

een samenleving 
waarin iedereen 
volwaardig mee 

kan doen en mee 
mag doen’

1.  Woonruimte  
Voor voldoende 
woonruimte voor jong  
en oud!

2.  Rust op zondag  
Rust op zondag voor 
iedereen

3.  Duurzaamheid  
Zorgen voor het milieu 
door rentmeesterschap

4.  Gezin  
Voor sterke gezinnen  
en relaties

5.  Burgerparticipatie  
Een zichtbare gemeente 
met ruimte voor 
burgerparticipatie

Patijnweg 32  |  4461 LR Goes  |  (T) 0113-600107  |  (M) 0610041991
 /JohnnyLukasse
 /johnny-lukasse-5281b77
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‘We willen 
onze 
kinderen 
niet 
opzadelen 
met huidige 
problemen’

1.  Buurttuinen  
Een proef met ten minste  
3 buurttuinen

2.  Schuldpositie  
De schuldpositie sneller 
afbouwen

3.  Ondernemersloket  
1 loket voor ondernemers

4.   Geen belasting- 
verhogingen  
Bezuinigen gaat voor 
belastingverhogingen

5.  Groei  
Verdere economische groei 
realiseren, met de uitkomsten 
van ‘rapport Balkenende’

8
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Ik ben 45 jaar, getrouwd met Anneleen en heb 4 kinderen. Sinds 2000 woon ik in Goes.  

Ik ben geboren in Rotterdam. Samen met Anneleen zijn wij ons gezin gestart in Den Haag.  

Na een paar jaar verlangden we naar wat meer woon en leefruimte, wat we hebben gevonden 

in Goes! Wat uiteraard ook belangrijk voor ons was is geloofsgemeenschap waarbij we ons thuis 

voelen. We vinden dat bij de gereformeerde kerk vrijgemaakt (de Ontmoetingskerk).

Wat ons zo bevalt in Goes is dat het 
een stad is, met een dorps karakter. 
Klein genoeg om elkaar te leren 
kennen, maar groot genoeg om 
elkaar niet voor de voeten te lopen. 
Je komt altijd wel iemand tegen 
die je kent van de peuterspeelzaal 
van vroeger, de judo, zwemles, de 
korfbal. Ook in onze straat hebben 
we onderling leuke contacten; 
enkele jaren geleden hebben we 
bijvoorbeeld meegedaan met de 
leukste straat van Nederland! Door 
al deze zaken voel ik mij écht een 
onderdeel van de gemeenschap. 
Mijn thuis!

In het dagelijks leven ben ik 
adviseur voor het MKB bij ABN 
AMRO. Vanuit die functie spreek 
ik veel ondernemers in Goes, maar 
ook daarbuiten.

De afgelopen raadsperiode heb 
ik mij vooral bezig gehouden met 
sociale zaken. Voor de komende 4 
jaar wil ik mij gaan bezighouden met 
zaken die wat meer in het verlengde 
van mijn werk liggen, zoals: 
financiën, binnenstad, economische 
ontwikkelingen enz.

Een paar zaken wil ik alvast noemen:
•  We willen een proef doen 

met tenminste 3 buurttuinen; 
Een buurttuin is een vorm van 
een moestuin, vaak op een 
braakliggend terrein op of rond 
kantorengebouwen. Dit doe je 
met je buren, je gaat echt met 
ze in contact om samen iets 
neer te zetten. Daarbij helpt het 
om de omgeving te verzorgen 
en je draagt iets bij aan de 
natuur. Uiteraard is het ook leuk 
om met z’n allen er iets van te 

maken! Kortom: gezond, lokaal, 
samenbindend en gezellig!

•  Er moet een ondernemersloket 
komen, voor alle ondernemers en 
bedrijfscontacten; Er zijn nu veel 
verschillende, en vooral goede, 
initiatieven. Met de aanstaande 
wijzigingen in de omgevingswet 
zal er voor ondernemers veel gaan 
veranderen. We kunnen hier alvast 
op in spelen met 1 loket voor 
ondernemers.

•  We gaan goed op de financiën 
passen; schulden van de gemeente 
mogen niet verder oplopen. 
Ook willen we bijvoorbeeld 
geen belastingverhoging zonder 
eerst gekeken te hebben naar 
bezuiniging. Het is belangrijk om 
goed voorbereid de toekomst in 
te gaan. We willen onze kinderen 
niet opzadelen met huidige 
problemen.
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‘IK VOEL MIJ ÉCHT EEN 
ONDERDEEL VAN DE GEMEENSCHAP, 

MIJN THUIS!’

MAURITS BORN

 /maurits-born-5a814722
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AAN 
HET 
WOORD

KIEZERS
THEO & HESTER 
VAN BENNEKOM

Ons is gevraagd een stukje te schrijven 
ter ‘promotie’ van de Stad Goes, hier 
geven wij graag gehoor aan. Met ons 
gezin (Theo, Hester, Fleur, Saar en 
Cato van Bennekom) wonen sinds eind 
december in Goes, daarvoor woonden 
wij in het oosten van het land, de stad 
Rijssen (Overijssel).
Als ‘klein’ jongetje heb ik (Theo) 7 jaar 
is Goes gewoond, hier heb ik hele 
fijne herinneringen aan! Als gezin 
kwamen wij regel matig in Goes voor 
familiebezoek of om vakantie te vieren, 
als gezin hebben wij hier altijd van 
genoten. In het voorjaar van 2017 
hebben wij daarom besloten om in Goes 
te gaan wonen, dit om dichtbij familie 
en vrienden te gaan wonen, maar ook 
vanwege de vele mogelijkheden die de 
stad Goes en de omgeving bieden; het 
prachtige centrum, de Hollandse hoeve, 
het sportcentrum, sportverenigingen , 
watersportmogelijkheden, scholen, kerk 
en natuurlijk de prachtige omgeving. 
Na anderhalve maand voelen wij ons al 
helemaal thuis in Goes, heerlijk!
In de zoektocht naar een woning bood 
Goes ons de mogelijkheid om een kavel 
te kopen in het plan Mannee voor de 
realisatie van ons ‘droomhuis’. Wij 
bouwen hier momenteel een zo goed 
als energie neutrale woning, dit wordt 
vanuit de gemeente gestimuleerd en 
deels gesubsidieerd, met het oog op onze 
toekomst een goede ontwikkeling. Medio 
juli van dit jaar hopen wij intrek te nemen 
in onze nieuwe woning, wij hopen met 
ons gezin een hele fijne, mooie tijd te 
hebben in de prachtige stad Goes!
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PATRICK & 
NELLIANNE VAN SCHAIK

In de gemeente Goes zijn wij geboren 
en getogen. We gingen er naar school, 
groeiden er op, kregen er werk en 
onze drie kinderen werden er geboren. 
Onze wens voor Goes en heel Zeeland 
is dat er goed onderwijs is en blijft. 
Daar werken we zelf graag aan mee, 
door ons werk in het onderwijs, 
maar we hechten er ook veel waarde 
aan voor de ontwikkeling en groei 
van onze eigen kinderen. Voor onze 
studies verlieten we destijds Zeeland, 
maar we keerden graag terug. Goes 
moet een gemeente zijn waar je graag 
wilt blijven en graag naar terugkeert!

DANIEL VAN DER VEEN

Ik vind het belangrijk dat er in Goes een veilige 
woonomgeving en goede omstandigheden zijn 
om in te leven. Ik vind het belangrijk dat de zorg 
niet achteruit gaat, dat er voldoende of meer dan 
voldoende personeel is in de zorg, zodat er ten alle 
tijde iemand gereed kan staan voor de ander die 
hulp nodig heeft.

LIZETTE 
KOPPELAAR

‘Ik stem SGP-ChristenUnie omdat ik 
gehoor wil geven aan de opdracht van 
mijn God (rentmeesterschap)’.
In mijn dagelijks leven run ik met 
veel passie en plezier de sociale 
onderneming ‘Poetsbedrijf SAV’  
(SAV = Sleutelen Aan Vermogen) in 
Goes.
Vanuit onze werkervaring in het 
bedrijfsleven en de zorg hebben we 
deze onderneming opgezet. We zoeken 
aansluiting bij ontwikkelingen door de 
nieuwe Participatiewet. Vormen van 
dagbesteding en sociale werkplaatsen 
kwamen te vervallen. Wij komen 
mensen uit deze doelgroep tegemoet 
door hen op maat het werk te bieden 
wat hen aanspreekt.  
Doordat het een regulier bedrijf is 
komen de werknemers ook in aanraking 
met de maatschappij. Er liggen relaties 
met garages, bedrijven en particulieren. 
Mijn rol is het coördineren en 
aantrekken van alle relaties binnen het 
sociale domein in Goes en omstreken’. 
Lizette is blij dat er in Goes 
de mogelijkheid is om sociale 
ondernemingen op te zetten. ‘Na 
een jaar de onderneming te hebben 
gedraaid is onze missie geslaagd 
en ontstaan er met de gemeente, 
zorginstellingen, PRO / VSO- scholen en 
bedrijven mooie afspraken. 
Ik hoop dat de SGP-ChristenUnie de 
komende 4 jaar kan zorgen voor het 
goed invullen en borgen van afspraken 
binnen het Sociale Domein, zodat dit 
soort zorgondernemingen verder kan 
groeien en ontwikkelen’. 

MEVR. ELIZABETH 
MOONEN

‘Mijn geloof is belangrijk voor mij, 
daarom stem ik al jaren op de Christen 
Unie. Voor mij als oudere is het fijn 
wonen in Goes, alle voorzieningen 
dichtbij. Toen ik vorig jaar door een 
schouderblessure tijdelijk niet in een taxi 
kon, kreeg ik een pas voor busvervoer. 
Fijn dat er ook veel telefonisch geregeld 
kan worden. Ik geef zelf aan wat voor 
zorg ik nodig heb, en als ik minder nodig 
heb zeg ik dat. We moeten verantwoord 
omgaan met onze voorzieningen! 
Dat project ‘100 dagen afvalvrij’ 
interesseert me. Je schrikt als je ziet wat 
je als alleenstaande al in een week aan 
afval hebt. Ik heb nog een goede tip: 
bewaar plastic verpakkingen van post 
en tijdschriften. Je kunt er prima afval in 
doen, zo hoef je minder afvalzakken te 
kopen.
Rust op zondag gun ik aan iedereen; 
gezinnen hebben vaak al zo weinig tijd 
voor elkaar...
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Mijn naam is Jurian van der Ree, 19 jaar oud, ik studeer Beleid & Management van de 

Gezondheidszorg en Rechten aan de Erasmus Universiteit in Rotterdam. Bijna vier jaar 

geleden kwam ik bij de fractie als fractiemedeweker. Ik ben blij nu op de lijst te mogen 

staan. Ik wil een helder christelijk geluid laten horen en het positieve en actuele van 

onze normen en waarden laten zien.

  

Ik zal me de komende jaren vooral 
bezig houden met zorg, onderwijs, 
cultuur en sport. Globaal wil ik me 
sterk maken op de volgende twee 
terreinen:

Zorg
Vanuit mijn studie ben ik dagelijks 
bezig met de organisatie van 
onze zorg en denk ik na hoe dit 
beter kan. De decentralisatie van 
een deel van de zorg naar de 
gemeenten is op veel plaatsen niet 
zonder slag of stoot gegaan. Ik 
ben blij dat dit in Goes beter is, we 
hebben een solide sociaal beleid. 
Dat is mooi, maar biedt ook 
kansen: voor een nog beter beleid. 
Twee voorbeelden:
•  Hulp voor jonge moeders. 

Jonge (aanstaande) moeders 
verkeren vaak in een moeilijke 
situatie. Ik ga me sterk maken 

voor goede hulp voor hen. 
Landelijk wordt meer dan de helft 
van alle abortussen gedaan om 
sociaal-economische redenen. 
Goed beschikbare en adequate 
ondersteuning is daarom 
essentieel!

•  Inzetten op innovatieve zorg. 
Door innovatie wordt de zorg 
beter en efficiënter. De zorg 
staat ook de komende jaren, met 
toenemende vergrijzing, voor 
grote uitdagingen! Goes moet 
voorop lopen en innovatie actief 
stimuleren, ondersteunen en 
regisseren. 

Jongeren
In Goes ben ik de jongste 
kandidaat voor de gemeenteraad. 
Uiteraard wil ik me daar inzetten 
voor jongeren. En ook dat is een 
uitdaging! Jongeren trekken weg 

uit Zeeland, ook in Goes zien we 
dit. Jammer, Goes kan namelijk 
echt veel bieden...
•  Een betaalbaar huis! Starters 

hebben grote moeite met het 
vinden van een betaalbaar huis. 
De financiële bereikbaarheid 
van woningen voor deze groep 
is voor ons een belangrijk 
aandachtspunt.

•  Zorgopleidingen in Goes. 
We stimuleren het aanbieden 
van (zorg)opleidingen in Goes, 
zodat jongeren in Goes kunnen 
studeren. We hebben een 
goede samenwerking tussen 
verschillende zorgaanbieders en 
onderwijs en willen dit verder 
uitbouwen. Hierdoor wordt 
het vinden van stageplekken 
makkelijker en is de afstemming 
tussen onderwijs en praktijk 
optimaal. 

Volg mij op:  /jurian.vanderree.1
  /jurianvdr/
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‘GOES MOET VOOROP LOPEN IN 
ZORGINNOVATIE EN DAT ACTIEF 

STIMULEREN!’

JURIAN VAN DER REE



‘We hebben 
een solide 

sociaal beleid. 
Dat is mooi, 

maar biedt ook 
kansen: voor 

een nog beter 
beleid’

1.  Jonge moeders  
Snelle en goede 
ondersteuning, in het 
belang van moeder en kind

2.  Zorgsector  
Samenwerking en innovatie 
in de sector stimuleren

3.  Jongeren 
Goes aantrekkelijk voor 
jongeren door wonen, 
opleiding en werk!

4.  Cultuur  
Voor cultuur met 
toegevoegde waarde, zoals 
cultuurbeleid voor ouderen

5.  Sociaal domein 
Ruimhartig beleid, maar 
ook aandacht voor 
financiële houdbaarheid

Volg mij op:  /jurian.vanderree.1
  /jurianvdr/
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JAN 
JAAP 
EN 
ARIE
BEDANKT

14



VERKIEZINGSKRANT SGP-CU 15

Waarom ga je uit de politiek?
In de eerste plaats om wat tijd vrij te maken 
voor mijn gezin. Je hebt een soort balans tussen 
werk en privé, en het raadswerk legt daar wel 
druk op. Daarnaast zijn mensen het verhaal 
van Bouma wel een keer beu, dus ik wil ruimte 
maken voor nieuwe mensen.

Wat is dat verhaal van Bouma?
Ik heb altijd geprobeerd goed te kijken naar 
de redelijkheid van voorstellen en consequent 
te zijn in mijn standpunten. Daarnaast heb 
ik me ingezet voor een gezonde financiële 
positie. Er zijn drie thema’s waarmee ik me 
veel bezig gehouden heb. De eerste is de 
schuldpositie, ik heb me ingezet om meer af 
te lossen. Dat doen we, maar dat mag van mij 
nog drie keer zo veel. Maar ik ben blij met de 
start, toen ik hiervoor voor het eerst aandacht 
vroeg met een motie, werd vooral gelachen. 
Er is nu brede steun voor in de raad. Verder 
heb ik me bezig gehouden met de Poel V en 
bouwgrond in het algemeen, waar ik pleit voor 
een rustige ontwikkeling. Het derde thema is 

Bij afscheid nemen kijk je terug. Toen ik het 
werk in de gemeenteraad startte, 8 jaar 
geleden,  begon dat met de beëdiging. Ik heb 
toen de eed afgelegd. Daarmee bevestigde 
ik me te houden aan de wetten van ons land 
en het algemeen belang te dienen. Voor 
mij persoonlijk was het afleggen van de eed 
ook een gebed: zo waarlijk helpe mij God 
Almachtig. De portefeuilles die mij ten deel 
vielen waren:

Openbare orde en veiligheid, (het mee 
mogen werken een ordentelijk verloop van 
het maatschappelijk verkeer in de openbare 
ruimte).
Economie, (het mee mogen denken in het 
maken van keuzes die mensen maken bij 
de productie, consumptie en distributie van 

bereikbaarheid met oa de nieuwe afslag met de 
A58. Erg mooi dat deze er nu is.

Ga je het missen?
Gemeenteraadslid zijn is ook gewoon leuk, de 
sfeer in de raad en de fractie was altijd erg goed. 
Dus dat ga ik wel missen. Ik heb er altijd veel 
plezier in gehad om het werk, om je in te zetten 
voor de maatschappij. Ik heb ook wel eens hard 
op de rem getrapt, dan zet je een streep in het 
zand. Maar wel met fatsoen en op inhoud.

Waarom zouden mensen op de  
SGP-ChristenUnie moeten stemmen?
Er liggen de komende jaren grote uitdagingen, 
met name op het gebied van financiën. De SGP-
ChristenUnie wil daarmee verstandig omgaan. 
Maar de SGP-ChristenUnie is vooral een partij 
met gezamenlijke uitgangspunten vanuit het 
christelijke geloof. De fractie probeert de lessen 
van Jezus te vertalen naar de praktijk en daar in 
stel ik mijn vertrouwen!

JAN JAAP BOUMA

goederen en diensten). Milieu, (het werken in 
de omgeving waarin mensen, planten en dieren 
leven. Belangrijke onderdelen van het milieu 
zijn het klimaat, de bodem en water. Een heel 
mooi werkterrein dat voortdurend in beweging 
is. Een grote verantwoordelijkheid om hoe om 
te gaan met alles leeft,  groeit en bloeit. 

4 jaar gelden mochten we samen met de 
ChristenUnie weer deel nemen aan het college, 
in de persoon van wethouder Van der Reest. 
De componist Johannes Sebastiaan Bach sloot 
zijn composities altijd af met 3 letters. Ik wil me 
natuurlijk niet met hem vergelijken, maar zijn 
afsluiting neem ik wel over. De 3 letters zijn : 
SDG, Soli Deo Gloria. God alleen de eer. 

ARIE S. HEIJBOER
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Ik ben Elke Schiebaan-Boone, 44 jaar. Geboren en getogen in de gemeente Goes,  

op een korte onderbreking vanwege mijn studie na. Ik ben getrouwd en moeder  

van 3 kinderen. Mijn geloof beleef ik in de Ontmoetingskerk.  

Ik voel me rijk met Gods genade! 

Ik ben nog niet zolang actief voor 
de ChristenUnie, maar ik heb 
tot mijn verrassing de afgelopen 
periode ontdekt dat de politiek 
mijn passie heeft! Bovendien vind 
ik het erg belangrijk dat vrouwen 
goed vertegenwoordigd worden in 
de gemeenteraad en daar draag ik 
graag mijn steentje aan bij.

In het dagelijks leven werk ik 
met veel plezier en voldoening 
als GZ-psycholoog met kinderen, 
jongeren / jongvolwassenen en 
hun ouders. Van daaruit ben ik 
steeds meer de belangrijke invloed 
van een gezonde levensstijl op het 
welzijn van mensen gaan zien. 
Kinderen moeten volop buiten 
kunnen spelen, daarom wil ik 
me inzetten voor aantrekkelijke 
speelvoorzieningen in elke wijk en 
kern. Ook plaatsen waar tieners 
elkaar kunnen ontmoeten en 
een balletje kunnen trappen. Het 
sportaanbod in Goes moet voor 

alle inwoners goed toegankelijk 
zijn, in het bijzonder voor 
ouderen en mensen met een 
functiebeperking. 

Meer natuur in de stad is voor 
mij ook een belangrijk thema. 
Ik zou het geweldig vinden als 
we over een paar jaar in een 
aantal wijken buurttuinen zouden 
hebben die buurtbewoners met 
elkaar onderhouden en gebruiken. 
Dat bevordert bovendien de 
onderlinge contacten, waardoor 
mensen elkaar beter leren kennen, 
begrijpen en elkaar kunnen helpen 
als dat nodig is. 

Verder kom ik in mijn werk 
regelmatig kinderen tegen die  
in de knel geraakt zijn door  
een jarenlang aanslepende  
(v)echtscheiding van hun ouders. 
De gevolgen daarvan kunnen diep 
ingrijpen en leiden tot bijvoorbeeld 
gedragsproblemen, depressie en 

verslaving. Ik vind het ontzettend 
belangrijk om ouders die 
problemen in hun relatie ervaren 
zo vroeg mogelijk laagdrempelige 
hulp te geven. Graag zou ik 
onderzoeken wat de gemeente 
daar in kan betekenen!

Voor jongeren die dreigen vast te 
lopen door schulden moet een 
proef gestart worden waarbij 
de gemeente onder bepaalde 
voorwaarden de schuld overneemt 
en de jongere wordt geholpen zijn 
leven weer op de rails te krijgen. 

Kortom, ik ga de komende 4 
jaar graag de uitdaging aan 
om mede namens alle Goese 
christenvrouwen te werken aan 
gezond en groen Goes waar het 
voor iedereen goed leven is. Ik ga 
graag met mensen in gesprek, dus 
zoek gerust contact als je vragen 
of ideeën hebt!

16

‘IK HEB TOT MIJN VERRASSING 
ONTDEKT DAT DE POLITIEK MIJN 

PASSIE HEEFT!’

ELKE SCHIEBAAN-BOONE



‘Ik vind het erg 
belangrijk dat 

vrouwen goed 
vertegenwoordigd 

worden in de 
gemeenteraad 

en daar draag ik 
graag mijn steentje 

aan bij’

1.  Speelvoorzieningen  
Aantrekkelijke 
speelvoorzieningen in elke 
kern en wijk

2.  Sport   
Toegankelijke sport voor alle 
inwoners van Goes

3.  Relaties  
Laagdrempelige hulp voor 
stellen met relatieproblemen 

4.  Jongeren  
Hulp voor jongeren met 
schulden

5.   Eenzaamheid  
Aandacht voor 
eenzaamheid bij ouderen

VERKIEZINGSKRANT SGP-CU 17

4



18

‘Het zoveel  
mogelijk voorkomen 
en terugdringen van 
armoede en het 
vergroten van de 
kansen op werk  
voor iedereen geven 
mij energie’

1.  Participatie  
Voor een gemeente 
waarin iedereen kan 
meedoen

2.  Armoede  
Zo veel mogelijk 
terugdringen en 
voorkomen van 
armoede

3.  Samen  
Helpen organiseren van 
zorg met elkaar

4.  Constructief   
Voor een positieve, 
constructieve bijdrage 
aan het besturen van 
de gemeente

5.  Sociaal  
Ook de komende 
vier jaar een sociale 
gemeente!

18
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Ik ben getrouwd met Corina en samen hebben we 6 kinderen en 7 kleinkinderen. 

 We zijn kerkelijk lid van de Gereformeerde Gemeente te Goes.   

We wonen inmiddels dertig jaar in de gemeente Goes en zijn hier uiteraard helemaal ingeburgerd. 

Het mooie van de gemeente Goes is dat er veel stedelijke voorzieningen zijn maar het dorpse 

karakter overeind is blijven staan. Die gecombineerde kernkwaliteit moet zeker behouden blijven 

want dat maakt Goes tot Goes samen met de mooie Goese dorpen.

Na 8 jaar raadslid geweest te 
zijn voor de SGP-CU sluit ik 
binnenkort mijn huidige eerste 
wethoudersperiode van 4 jaar af.

Mijn inzet gedurende deze periode 
was het leveren van een positieve 
en constructieve bijdrage aan het 
besturen van de gemeente Goes. Ik 
vind het belangrijk wethouder te zijn 
voor alle Goesenaren en respect te 
tonen voor ieder persoonlijk.
Een groot gedeelte van mijn 
portefeuille bestaat uit de zorg 
voor mensen in een kwetsbare 
positie. Het garanderen van een 
financiële bestaansvoorziening, 
benodigde zorg voor iedereen om 
mee te kunnen (blijven) doen in 
de samenleving en het vinden en 
houden van werk zijn belangrijke 
onderdelen hierbij. 

Ik zie het als een Bijbelse opdracht 
om de gemeente Goes ook de 
komende 4 jaar sociaal te houden 
en goede gezondheidszorg-
voorzieningen te blijven garanderen.

Het zoveel mogelijk voorkomen en 
terugdringen van armoede en het 
vergroten van de kansen op werk 
voor iedereen geven mij energie.

Maar ook het helpen organiseren en 
stimuleren van zorg voor elkaar met 
de gemeente als vangnet dragen 
daar aan bij.

De succesvolle start van het 
wijkbedrijf Goes Zuid,  een 
verbreding van het armoedebeleid 
maar ook de totstandkoming van 
Leerhuis ADRZ/Emergis geven dan 
veel voldoening.

Gezonde, zelfredzame en betrokken 
inwoners blijven ook de komende 4 
jaar van belang en ik wil daar graag 
aan bijdragen met een gedegen 
sociaal beleid als vangnet. 
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‘ WETHOUDER ZIJN VOOR ALLE 
GOESENAREN EN RESPECT TONEN VOOR 

IEDER PERSOONLIJK’

ANDRÉ VAN DER REEST
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WAT WIL DE 
SGP-CHRISTENUNIE GOES?

DAT WE IN GOES OP EEN GOEDE 
MANIER MET ELKAAR EN MET DE 
NATUUR OMGAAN, ZOALS GOD HET WIL

IN IEDERE WIJK KUNNEN KINDEREN
VEILIG SPELEN

MEER GROEN IN DE STAD,  
BIJVOORBEELD BUURTTUINEN

DAT OUDERS GEHOLPEN WORDEN OM GOED 
VOOR HUN KINDEREN TE ZORGEN

DAT PESTEN 
STOPT!

OOK OUDEREN EN MENSEN MET EEN 
BEPERKING KUNNEN MEEDOEN

MENSEN DIE HULP NODIG HEBBEN,
KRIJGEN DIE SNEL EN GOED

 
VLUCHTELINGEN WORDEN ZO GOED 
MOGELIJK GEHOLPEN 

DAT KINDEREN VEILIG NAAR SCHOOL 
EN SPORT KUNNEN FIETSEN

NIET MEER GELD 
UITGEVEN DAN WE HEBBEN

GENOEG RUST EN ONTSPANNING 
VOOR IEDEREEN

DAT MINDER OUDERS 
GAAN SCHEIDEN

IEDEREEN IN BEWEGING, 
LEKKER SAMEN SPORTEN

GEZOND 
ETEN EN DRINKEN

GOED ZORGEN 
VOOR ELKAAR

 


